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Zapytanie 

Szanowna Pani Prezydent,
W okresie kampanii wyborczej, kiedy ubiegała się pani o urząd prezydenta miasta Gliwice, złożyła
Pani kilkadziesiąt obietnic – jako radni utrzymujący stałą więź z mieszkańcami często jesteśmy
przez nich pytani o pani wiarygodność i realizację pani programu wyborczego. Jedną z złożonych
przez panią obietnic jest: „Zainicjujemy dialog z mieszkańcami. We współpracy z organizacjami
pozarządowymi pokażemy, jak naprawdę powinny wyglądać konsultacje społeczne, wprowadzimy
panele  obywatelskie  do  procesu  decyzyjnego  i  w  pełni  wykorzystamy  potencjał  tkwiący  w
istniejących oraz nowych ciałach dialogu społecznego. Gliwiczanie będą mieli głos w istotnych dla
siebie sprawach, a pierwszą z nich będzie decyzja o sposobie rozliczania opłat za śmieci.”

W związku ze złożoną obietnicą zwracamy się z prośbą o informację:

1. Z jakimi organizacjami pozarządowymi podjęto współpracę i na jakich warunkach?
2. Czy zostały wprowadzone panele obywatelskie lub na jakim etapie jest realizacja tego punktu,
gdzie można w nich uczestniczyć, jak funkcjonują, ile osób bierze w nich udział? 
3. Ile decyzji podjęto z wykorzystaniem paneli obywatelskich?

Prosimy o precyzyjne i wyczerpujące udzielenie odpowiedzi na nasze pytania z uwzględnieniem
okresu Pani urzędowania. 
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